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§ 122 FRN 2013/118-052 

Antagande av anbudsgivare för upprustning av lekplats i   
Tallbacken 

Beslut 
1. Fritidsnämnden antar anbudsgivare nr 2.  
2. Fritidsnämnden ger Natur- och fritidsdirektör Åsa Engwall i uppdrag att teckna 

kontrakt med antagen anbudsgivare avseende upphandlingen av lekplats Tallbacken. 
3. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

Ärendet 
Entreprenaden omfattar upprustning, samt tillgänglighetsanpassning av en kommunal 
lekplats i Tallbacken, Nacka kommun. 
 
Nacka kommun har genomfört en upphandling av upprustning av lekplats, Tallbacken med 
förenklat förfarande enligt 15 kap lagen om offentlig upphandling, LOU. 
Upphandlingen har annonserats i e-avrop och på kommunens hemsida under tiden 2013-
09-17 till 2013-10-09. 
 
Tio anbud har kommit in. Ett av anbuden kvalificerade sig inte eftersom det inte klarade 
samtliga skakrav. Prövningen av anbuden har skett i enlighet med förfrågningsunderlaget. 
Kvalificeringskraven enligt 10 kap 1-4 §§ LOU har granskats och en genomgång av ska-
kraven har gjorts.  
 
Efter sammanställningen har anbuden granskats gentemot förfrågningsunderlaget av Per 
Florentin inköpsenheten och Pia Helgodt park- och naturenheten. Mot bakgrund av 
utvärderingen av anbuden föreslås att fritidsnämnden antar anbudsgivare nr 2 för 
upprustning av lekplats i Tallbacken. 

Ekonomiska konsekvenser 
Kontraktssumman ryms inom beslutad investeringsram. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-29 
Bilaga Utvärdering 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
Nämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad. 
- - - - -    
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§ 123 FRN 2013/143 

Belysning, elljusslinga Kärrdalen 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar bevilja att det uttjänta elljusspåret i Kärrdalen ersätts av ett 

nytt elljusspår till en utgift av 350 tkr. 
 

2. Finansiering sker ur befintlig investeringsram för Idrott reinvesteringar, reparationer 
där 2176 tkr återstår för år 2013 av den beslutade budget ramen på 4,5 mnkr för åren 
2011-2013.  
 

3. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

Ärendet 
I Kärrdalen, Duvnäs-Utskog arrenderar Nacka Brukshundsklubb mark av Nacka kommun 
och har bedrivit sin verksamhet där sedan 1978. Nacka Brukshundsklubb har i dagens läge 
ca 600 medlemmar samt Nacka Hundungdom med ca 100 medlemmar. Föreningarna 
bedriver kursverksamheter, tävlingar, lydnadsträning samt verkar för en bättre hundhållning 
i Nacka kommun bl.a. genom ”Hund för alla” en verksamhet för barn och ungdomar med 
funktionsnedsättning. 
 
I anslutning till klubbens arrenderade mark finns ett ca 400 meter långt elljusspår som 
ligger på kommunal mark som kommunen uppförde under 1980-talet för att möjliggöra 
och säkerställa framkomligheten på en skogsstig som nu har blivit ett mycket populärt 
promenadstråk även för de boende i närområdet. Ljusslingan ligger på icke planlagd mark. 
Markägare   är kommunstyrelsen. 

Ekonomiska konsekvenser 
Finansiering sker ur befintlig investeringsram för Idrott reinvesteringar, reparationer där 
2176 tkr återstår för år 2013. Medel för reinvesteringar beslutades av fritidsnämnden den 
27 september 2010, § 81. Fritidsnämndens beslut fastställdes av kommunfullmäktige den 
22 november 2010, § 229 (Dnr  KFKS 2010/268-041). 
 
Räntor och avskrivningar för projektet är inräknat i budgetramen för 2014. Övriga 
kostnader för energiförbrukning är en marginell kostnad och ryms inom beslutad 
budgetram. 

Idrotts- och fritidsenhetens synpunkter 
Fritidsnämnden främjar med detta beslut Brukshundsklubben, hundungdom och kommun- 
medborgares utomhusaktiviteter, vilket påverkar folkhälsan positivt. Idrotts- och 
fritidsenheten föreslår fritidsnämnden att bevilja investeringen av en ny belysning av 
elljusslingan i Kärrdalen.  
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-23 
Bilaga Nacka Hundungdoms skrivelse till Nacka kommun 
Bilaga Nacka Brukshundsklubbs skrivelse till Nacka kommun 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
 
Nämnden förklarade beslutet omedelbart justerad. 
 
 
- - - - - - 
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§ 124  FRN 2013/131 

Projektbidrag hösten 2013 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Studiefrämjandet i Sydöstra Stor-Stockholm ett 

stöd på 8 000 kronor för projekt Filmklubb för tjejer 
 

2. Fritidsnämnden beslutar att avslå ansökan från Nacka Landhockeyklubb gällande 
NAYAN YOUTH CUP 2013 
 

3. Fritidsnämnden beslutar att Studiefrämjandet i Sydöstra Stor-Stockholm ska inkomma 
senast den 31 augusti 2014 med skriftlig redovisning över projektets genomförande 
och resultat. 

Ärendet 
Från och med 2013 gäller nya ansökningstider för projektbidrag och till höstens 
ansökningsperiod med sista ansökningsdatum per den1 oktober har 2 ansökningar om 
projektbidrag inkommit och de är: 

Studiefrämjandet i Sydöstra Stor- Stockholm 
Projekt: Filmklubb för tjejer 
Tidpunkt: våren 2014 
Ansökt belopp: 24 400 kronor 
Beslutsförslag:  8 000 kronor  
 
Filmklubb för tjejer är en mötesplats och ett grupparbete om hur man lär sig att göra film. 
 
Idrotts- och fritidsenheten anser att det är ett intressant projekt som syftar till en 
mötesplats för tjejer som är intresserade av rörlig bild, ljus och filmanalyser. 

Nacka Landhockey klubb 
Projekt: NAYAN YOUTH CUP 2013 
Tidpunkt: november 22-23 
Ansökt belopp: 10 000 kronor 
Beslutsförslag:  Avslag  
 
Nacka Landhockey klubb har fått inbjudan från Lunds LHK Nayan gällande deltagande i 
NAYAN YOUTH CUP 2013.  
 
Idrotts- och fritidsenheten bedömer att ansökan inte ligger i linje med projektbidragets 
syfte och föreslår avslag på Nacka Landhockey klubbs ansökan. 
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Ekonomiska konsekvenser  
Idrotts- och fritidsenheten föreslår att bevilja en ansökan, Filmklubb för tjejer, med bidrag 
på 8 000 kronor, vilket innebär att det finns kvar 50 750 kronor i avsatt budget för 
projektbidrag 2013. 
 

Projektbidragets syfte 
Syftet med nämndens projektbidrag är att föreningar ska få möjlighet att genomföra projekt 
som kan höja verksamhetens kvalitet. Nya verksamhetsformer, breddad verksamhet, försök 
att nå nya grupper av barn och ungdomar m.m. är inslag som uppmuntras.  

Ekonomiska konsekvenser 
I årets budget finns 100 000 kr avsatt för projektbidrag till föreningslivet. Det sammanlagda 
beloppet, för beviljade ansökningar som inkommit till den 1 april, var 41 250 kronor. Det 
innebär att till höstens ansökningstillfälle (1 okt) finns det 58 750 kronor att fördela.  
 
Idrotts- och fritidsenheten föreslår att bevilja en ansökan med bidrag på 8 000 kronor, 
vilket innebär att det finns kvar 50 750 kronor i avsatt budget för projektbidrag 2013. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-30 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
 
 
- - - - - 
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§ 125  FRN 2013/155 

Fritidsnämndens yttrande om projekt och finansiering 
Järla campus 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att framföra till kommunstyrelsen att fritidsnämnden ska ges 

möjlighet att fatta beslut i frågor som får ekonomiska konsekvenser för fritidsnämnden.  
 

2. Fritidsnämnden förordar att för sådana projekt ska nämndens yttrande alltid inges till 
kommunstyrelsen innan beslut fattas om projekt, dock senast inför beslut om 
starttillstånd för projekt. 
 

3. Att i det aktuella ärendet har fritidsnämnden redan finansierat multiarenan, de 
föreslagna ändringarna medför ingen ny nytta och skall därför inte medfinansieras av 
fritidsnämnden. 

Ärendet 
Lokalenheten framförde förslag 2011 om att investera i den yttre miljön vid skolområdet 
mellan Järla skola och Kristallens förskola. I projektet ingår nu att flytta den multiarena 
som uppfördes 2004 i samarbete mellan områdesnämnden Sicklaön, Järla skola och Järla IF 
fotboll. 1/3 av arenans inköp utgjordes av ekonomiskt stöd från Stockholm idrottsförbund. 
 
Lokalenheten har i tjänsteskrivelse till kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott och 
kommunstyrelsen föreslagit att fritidsnämnden skall bära en stor del av dessa 
investeringskostnader. Detta sker utan att fritidsnämnden getts möjlighet att fatta beslut i 
ärendet. Beslutsformen för ärendet behöver komplettera för ärendet liksom för eventuellt 
kommande liknande ärende framåt. 
 
Idrotts- och fritidsenheten bedömer att den föreslagna upprustningen av utemiljön å ena 
sidan är att betrakta som skolgård och därmed omfattas föreslagen investering inte av 
fritidsnämndens ansvar. Å andra sidan kan man uppfatta skolgården som allmän plats, för 
alla, dvs en samlad aktivitetspark utan anknytning till organiserad idrott. Ägarskapet och 
skötselansvaret av multiarenan framgår inte. 
 
Det kan konstateras att parkeringen enligt förslag redan är byggd. Hur kostnaderna har 
fördelats mellan skola och fritidsnämnden framgår inte. 

Ekonomiska konsekvenser  
Kostnaden för att iordningställa den yttre miljön inklusive nya trafik- och 
parkeringslösningar, är beräknad till 15 000 000 kronor. Kommunfullmäktige beslöt den 
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20 juni 2011 att bevilja medel för investeringen. Vid detta tillfälle togs inga beslut om denna 
investering skulle finansieras med hyror eller på annat vis.  
 
Lokalenheten framför att det i enlighet med de riktlinjer som alltjämt får anses gälla enligt 
internhyresmodellen ska lokalenheten, för det fall beslutade investeringar inte täcks inom 
ramen för den enskilda skolans, dvs. hyrestillägg upp till maxhyran, söka beslut hos 
kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott om investeringen ska genomföras eller inte. I 
samband med denna prövning har då kommunstyrelsen att ta ställning till om 
kommunstyrelsen genom lokalenheten ska gå med underskott samma år, för att året/åren 
efter lägga över kostnaderna på kollektivet.  
 
Eftersom ny byggproduktion av Kristallens förskola och Järla skola redan hade beslutats 
tidigare under år 2010 hade skolgårdens ytor inte tagits med i investeringsunderlaget. Det 
därför att kostnaden för verksamheterna hade blivit för hög. Både Järla skola och 
Kristallens förskola har idag maxhyra enligt internhyresmodellen. 
 
Förslaget innebär att den planerade skolgårdsupprustning delvis ska vara fritidsnämndens 
ansvar, då den även kan ses som lekplats efter skoltid. Därmed skulle detta innebära en 
kostnad för fritidsnämnden med c:a 3-4 miljoner kronor i investeringskostnad.  

Idrotts och fritidsenhetens synpunkter 
Idrotts- och fritidsenheten bedömer att den föreslagna upprustningen av utemiljön är att 
betrakta som skolgård och därmed omfattas föreslagen investering inte av fritidsnämndens 
ansvar.  
 
Ansvaret för den befintliga multisportarenan, konstgräsplanen, är idag en gemensam 
angelägenhet mellan Järla skola och fritidsnämnden. Ursprungligen fanns en 
överenskommelse med föräldrarföreningen om skötselansvar men då ansvaret en tid 
svävade och multiarenan som förereelse var ny, var det mer lämpligt att kommunens 
idrottsdrift skötte om planen.  
 
Denna plan är inte avsedd för föreningslivets organiserade verksamhet. Därmed är det inte 
heller möjligt att få några intäkter för denna fotbollsplan.  
 
Enheten anser att om befintlig multiarena inte kan finnas kvar på befintlig plats ska denna 
ersättas med likvärdig anläggning i området då det varit flera intressenter som bidragit till 
finansieringen.  Anläggningen är en uppskattad arena som används flitigt.   
Man kan, å andra sidan, uppfatta skolgården som allmän plats, för alla, dvs en samlad 
aktivitetspark utan anknytning till organiserad idrott. Ägarskapet och skötselansvaret framåt 
i tiden för multiarenan framgår inte.                          
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Parkeringen enligt förslaget redan är byggd. På vilket sätt kostnaderna har fördelats mellan 
skola och fritidsnämnden framgår inte.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-11-06 
Bilaga Skiss över området  

Yrkanden 
Lars Berglund (M) yrkade följande tillägg ” Att i det aktuella ärendet har fritidsnämnden 
redan finansierat multiarenan, de föreslagna ändringarna medför ingen ny nytta och skall 
därför inte medfinaniseras av fritidsnämnden. ” 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
Därfefter biföll nämnden Lars Berglunds tilläggsyrkande. 
 
 
- - - - - 
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§ 126  FRN 2013/142 

Effektivisering av Nacka sporthall 

Beslut 
1. Fritidsnämnden ger idrotts- och fritidsenheten i uppdrag att tillsammans med 

lokalenheten samarbeta och verka för att Nacka sporthall effektiviseras. 
 

2. Fritidsnämnden anser att effektiviseringen av Nacka sporthall ska ingå som en del i 
förnyelseprojektet ombyggnad av Nacka sportcentrum, i enlighet med FRN 2013 § 125 
punkterna 1 och 2. 

Ärendet 
Skuru IK Basket har inkommit med en skrivelse där de föreslår en ombyggnad av Nacka 
sporthall, där den befintliga sporthallens läktare rivs och ersätts med utdragbara 
teleskåpläktare som skulle möjliggöra att basketträning skulle kunna bedrivas på tre stycken 
parallella planer samtidigt. Den fria golvytan skulle på detta sätt ökas med 25 % från 800 
kvm till 1000 kvm, något som även gagnar skolaktiviteterna. 
 
Idrotts- och fritidenheten anser att förslaget är till gagn för anläggningen som är omodern i 
sin nuvarande utformning och att föreningslivet ges möjlighet att nyttja sporthallen på ett 
effektivare sätt både funktionellt och socialt. 
 
Lokalenheten har beviljats medel för en upprustning av Nacka sportcentrum. 
Idrotts- och fritidsenheten behöver bevaka och vara involverade i upprustningen av 
sportcentrum då det för verksamheten är viktigt och saker utförs i rätt logistisk ordning 

Ekonomiska konsekvenser 
Behovet av detta skall rymmas inom projektet för anslagna medel till lokalenheten från 
kommunstyrelsen. Fritidsnämndens framtida hyreskostnader kommer genom detta att 
påverkas via en hyresjustering. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-22 
Bilaga Skrivelse från Skuru IK basket 

Yrkanden 
Lars Berglund (M) yrkade följande ändring att beslutsmeningen ändras till ”att Nacka 
sporthall effektiviseras”. 
Vidare yrkade Lars Berglund följande tillägg ” Effektiviseringen av Nacka sporthall ska ingå 
som en del i förnyelseprojektet ombyggnad av Nacka sportcentrum, i enlighet med FRN 
2013 § 125 punkterna 1 och 2    
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
 
Nämnden biföll Lars Berglunds yrkande. 
 
- - - - - - 
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§ 127  FRN 2013/80 

Fritidsnämndens styrdokument  

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att fastställa styrdokumenten för   

- Fördelningsfaktorer vid uthyrning av fasta tider i kommunägda eller kommunen 
inhyrda fritidslokaler och fritidsanläggningar 

- Föreningsbidrag för fritidsverksamhet för barn- och ungdomsverksamhet, 
föreningar för funktionsnedsatta samt pensionärsföreningar 

- Riktlinjer för fritidsgårdsverksamhet  
- Strategi för fritidslokaler och fritidsanläggningar 2014-2024 

enligt tjänsteskrivelsen bilagor daterade 2013-10-21.  
 
Nämnden återremitterar tjänsteskrivelsens bilaga 1, Taxor och avgifter för kommunägda 
lokaler och fritidsanläggningar, för redaktionella ändringar och kompletteringar. 

Ärendet 
Kommunstyrelsen beslöt den 25 mars 2013, § 80, att nämnderna ska genomföra ett arbete 
för att styrande dokument ska begränsas, omarbetas och struktureras i enlighet med 
stadsledningskontorets förslag.  
 
Tidigare beslutade dokument har gåtts igenom och jämförts med hur reglerna tillämpas i 
praktiken. I de fall reglerna ansetts som krångliga har dessa förenklats.  Utgångspunkten för 
de dokument som presenteras här är de styrdokument som redan finns beslutade. 
Dokumenten innehåller inga förslag till nya eller förändrade regler.  
 
Förslagen till styrdokument är utformade i enlighet med de riktlinjer som tagits fram för 
styrdokument. Förslag till beslut innebär inga ökade kostnader för fritidsnämnden.  

Hur ska de styrande dokumenten se ut?  
Samtliga styrande dokument ska ha information som anger dokumentets syfte, när 
dokumentet senast uppdaterades, vem dokumentet gäller för, ansvarigt politiskt organ och 
ansvarig processägare/direktör. Alla styrdokument ska vara omarbetade så att de är skrivna 
på ett begripligt språk och uppdaterade med nuvarande grafiska profil och mall för 
styrdokument.  
 
Tidigare beslutade dokument har gåtts igenom och jämförts med hur reglerna tillämpas i 
praktiken. I de fall reglerna ansetts som krångliga har dessa förenklats.  Utgångspunkten för 
de dokument som presenteras som bilagor i tjänsteskrivelsen är de styrdokument som 
redan finns beslutade. Dokumenten innehåller inga förslag till nya eller förändrade regler.  
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Fritidsnämndens styrande dokument  
För fritidsnämndens del består styrdokumenten till föreningslivet och allmänheten av 

- Fördelningsfaktorer vid uthyrning av fasta tider i kommunägda eller kommunen 
inhyrda fritidslokaler och fritidsanläggningar 

- Taxor och avgifter för kommunägda lokaler och fritidsanläggningar 
- Föreningsbidrag – fritid, barn- och ungdomsverksamhet 
- Föreningsbidrag – fritid, föreningar för funktionsnedsatta 
- Föreningsbidrag – fritid, pensionärsverksamhet 
- Riktlinjer för fritidsgårdsverksamhet 
- Strategi för fritidslokaler och fritidsanläggningar 2014-2024 

 
Dokumentet Strategi för fritidslokaler och fritidsanläggningar 2014-2024 behandlades vid 
fritidsnämndens sammanträde den 16 oktober . Syftet att ta med detta dokument här är 
tydligt visa att detta är ett strategidokument samt och tydligt ange att dokumentet ska 
kunna användas vid fysisk planering och av lokalplanerande enhet inom 
fastighetsprocessen.  
 
Andra dokument som är styrande inom fritidsnämndens ansvarsområde men som inte 
behandlas nu är fritidsnämndens delegationsordning. Översyn pågår av denna och planeras 
därför att behandlas vid fritidsnämndens sammanträde den 11 december i år. Andra 
dokument som är styrande men som inte omfattas av de begrepp för riktlinjer som 
fastställts av kommunstyrelsen och därför inte omfattas av detta beslut är exempelvis 
nämndens mål och budget och fritidsnämndens arbetsordning. 

Behov av förbättringar av sakinnehåll i styrande dokumenten 
Under arbetena med de styrande dokumenten har det noteras att det finns behov av att 
göra mer omfattande översyn av sakinnehåll i vissa dokument under 2014.  

Ekonomiska konsekvenser 
Med färre styrande dokument som är lättare att hitta, lättare att förstå och enklare följa blir 
det lättare för dem som omfattas av dokumenten att göra rätt, vilket i sin tur sannolikt 
kommer att spara tid och leda till att färre felsteg behöver rättas till. Samtidigt sker 
sannolikt en effektivare resursutnyttjande när mer utrymme lämnas till medborgare, 
medarbetare med flera att utifrån egen kunskap och förmåga hitta lösningar och ta ansvar.   
Förslag till beslut innebär inga ökade kostnader för fritidsnämnden.  

Yrkande  
Lars Berglund (M) yrkade att bilaga 1 återremitteras för redaktionella ändringar och 
kompletteringar . 
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2013-10-21 
Bilaga 1 riktlinjer Taxor och avgifter för kommunägda lokaler och fritidsanläggningar 
Bilaga 2 riktlinjer principer fordelning tider anlaggningar 
Bilaga 3 riktlinjer föreningsbidrag fritid barn och ungdomsverksamhet 
Bilaga 4 riktlinjer foreningsbidrag fritid funktionsnedsatta 
Bilaga 5 riktlinjer foreningsbidrag fritid pensionär l 
Bilaga 6 riktlinjerfritidsgardsverksamhet l 
Bilaga 7 strategi behov lokaler anlaggningar 

Beslutsgång 
Nämnden återremitterade bilaga 1 för redaktionella ändringar och kompletteringar och i 
övrigt enligt enhetens förslag till beslut. 
 
 
 - - - - -   
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§  128 FRN 2013/152 

Föreningarnas ersättningstider i Nacka Simhall och 
bassängen Doctus i Gustavsberg 

Beslut  
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet 

Ärendet 
Idrotts och fritidsenheten redovisar ersättningstimmar till föreningar som har 
hemmavistelse i Näckenbadet. Alla föreningar har fått alla timmar ersatta enligt följande. 
Saltsjöbadens IF simsektion har tillgång till 32 ”ban-timmar” i Nacka Simhall och 12,5 
timmar i bassängen (hela) Doctus i Gustavsberg. Saltsjöbadens IF Kajaksektion har tillgång 
till hela Nacka simhall 2 timmar i veckan och Saltsjöbaden Triathlon Sällskap har fått 1,15 
”ban-timmar” i Nacka Simhall. Idrotts- och fritidsenheten arbetar med olika förslag för att 
kunna lösa föreningarnas behov för vårterminen. 
 
Idrotts- och fritidsenheten har kontinuerlig dialog med alla föreningar som brukar Nacka 
simhall samt med allmänheten för att alla ska kunna trivas i Nacka simhall efter de givna 
förutsättningar som råder när Näckenbadet har stängt. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-11-04 

Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet.. 
 
 
- - - - - - 
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§ 129 2013/151 

Bidragsansökan för belysning av utomhusridbana 
Drevinge ryttarsällskap  

Beslut 
Fritidsnämnden beviljar bidrag till Drevinge ryttarsällskap med 20 000 kronor till belysning 
av ridbana utomhus 

Ärendet 
Drevinge ryttarsällskap har inkommit med begäran om bidrag med 20 000 kronor till 
belysning av utomhusridbana. 
Ett bidrag till belysning möjliggör att föreningen även kan bedriva ridskoleverksamhet 
utomhus under den mörka delen av året. 

Ekonomiska konsekvenser 
Bidragsansökan ryms inom befintlig budget 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-11-04 
Bilaga Drevinge ryttarsällskaps skrivelse 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
 
 
- - - - - - 
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§ 130  FRN 2013/153 

Föreningslivets och allmänhetens behov av simhall i 
Saltsjöbaden 

Beslut 
1. Fritidsnämnden bedömer att det finns ett permanent behov av en simhall för 

motionssimning, simskola, skolsim, andra vattenaktiviteter för barn och ungdom och 
föreningsverksamhet i Saltsjöbaden eller Fisksätra. Detsamma gäller behovet av en 
simhall i Orminge. 
 

2. Fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott att besluta att en 
tillfällig lösning med simbassäng ska ordnas i Saltsjöbaden eller Fisksätra till dess att en 
permanent lösning med simhall i Saltsjöbaden eller Fisksätra är ordnad.  

 
3. Nämnden begär att kommunstyrelsen återkommer med komplettering avseende en 

kostnadsberäkning för en tillfällig simhall i Saltsjöbaden eller Fisksätra samt anger hur 
en sådan ska finansieras. 

Ärendet 
Den 4 oktober 2013 stängdes Näckenbadet till följd av starka rekommendationer av externt 
anlitat konsultföretag som hade i uppdrag att utreda förutsättningar för fortsatta åtgärder, i 
syfte att hålla simhallen i gott skick. Fritidsnämnden erhöll en första information om läget 
den 16 oktober 2013. I nuläget är det inte klarlagt om simhallen tillfälligt kan öppnas på 
nytt med stöd av utredningar och olika mätmetoder i byggnadskonstruktionen. Möjligheten 
att öppna simhallen tillfälligt utan större renoveringar ses nu över parallellt med 
utredningen om simhallens långsiktiga framtid. 
 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott behandlar ärendet om simhallen den 5 
november och kommer att uppdra till fritidsnämnden att inför stadsutvecklingsutskottets 
sammanträde den 26 november komma in med en bedömning av föreningslivets och 
allmänhetens behov av en simhall i Saltsjöbaden. 
 
Det finns i dag inga allmänna nyckeltal eller mått som beskriver vilken omfattning av olika 
fritidsanläggningar eller vilket utbud av fritidsverksamhet som ett visst område behöver 
förses med. Men vid jämförelse med 6 andra kommuner som redovisas i nämndens 
kapacitetsutredning visar att nackaborna har låg tillgång till simhall. Denna jämförelse 
inkluderade tillgången till Näckenbadet då resultatet av byggnadskonstruktionens utredning 
var okänd för nämnden. I en framtida bedömning av geografisk placering av nya simhallar 
behöver man ta hänsyn till om det finns tillgång och kapacitet i andra simhallar som är 
förhållandevis rimliga att ta sig till.  
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I Nacka simhall är det möjligt att i mindre omfattning ta emot fler besökare under 
öppethållandet för allmänheten. Även antalet öppna tider kan ökas, men endast i en 
begränsad omfattning. Trots ökade öppethållande och omdisponering av föreningstider är 
det inte möjligt att i Nacka simhall bereda plats och bantid för samtliga föreningsaktiviteter, 
skolsim eller simskolegrupper som tidigare haft utrymme i Näckenbadet.  

Kan Nacka simhalls kapacitet ökas? 
I Nacka simhall kan det under en begränsad tid vara möjligt att i mindre omfattning ta 
emot en viss ökning av besökare under öppethållandet för allmänheten. Även antalet 
öppna tider kan ökas, men endast i en begränsad omfattning. Det är inte möjligt att i Nacka 
simhall bereda plats och bantid för samtliga föreningsaktiviteter, skolor eller 
simskolegrupper som tidigare haft utrymme i Näckenbadet.  

Bedömning av behov av simhallar i Nacka kommun 
Det finns i dag inga vedertagna och allmänna nyckeltal eller mått som beskriver vilken 
omfattning av olika fritidsanläggningar eller vilket utbud av fritidsverksamhet som ett visst 
område behöver förses med. Vid jämförelse med 6 andra kommuner i nämndens 
kapacitetsutredning visar att nackaborna har låg tillgång till simhall. I denna jämförelse var 
Näckenbadet inkluderat då resultatet av byggnadskonstruktionens utredning var okänd för 
nämnden.  
 
Vid jämförelser med andra kommuner har nackaborna ungefär likvärdig tillgång till 
simhallar i Nacka som invånarna i Huddinge och Sollentuna. Men däremot kan Nacka inte 
matcha utbudet av simhallar och utomhusbassänger i till exempel Gävle och Umeå.  
 
I ärendet Fritidens behov av lokaler för idrott och fritid 2014-2024, som behandlades av 
fritidsnämnden den 16 oktober 2013, anges att Nacka är en av landets snabbast växande 
kommuner. Befolkningsprognosen pekar på att Nackas invånare ökar stadigt och bedöms 
2021 vara 116 000 personer. Vilket innebär att även den unga befolkningen ökar fram till 
2021 enligt prognosen. 
 
Om man ska beräkna en simhalls kapacitet så kan varje simbana rymma ca 5 – 8 personer 
åt gången. I genomsnitt är varje badande person i vattnet mellan en och tre timmar 
beroende på om personen är motionär, tävlingsidrottare eller någon som leker och umgås 
med kompisar i anläggningen. Hur ofta en invånare i genomsnitt besöker en simhall 
varierar mellan kommuner, mellan åren och under ett och samma år.  
 
Önskemål och efterfrågan från föreningar och allmänhet behöver inte i alla fall vara det 
samma som ett faktiskt behov. I en framtida bedömning måste även hänsyn tas till om det 
finns tillgång och kapacitet i andra simhallar som är rimliga att ta sig till.   



 20 (29) 
 2013-11-13 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Forts  § 130 
 
Om det ska vara möjligt att erbjuda invånarna samma möjligheter till simhallsverksamhet 
som tidigare samtidigt som kommunens befolkning ökar i antal, är bedömningen att det 
behövs tre simhallar i kommunen.  

Tidigare undersökningar av behov av simhallar i Nacka kommun 
Under 2008 gjordes en utredning om behoven av simhallar i Nacka kommun. 
Fritidsnämnden fick en redovisning av denna utredning den 14 maj 2008. Utredarens 
bedömning var att det redan då fanns behov av tre simhallar i Nacka, både på grund av 
kommunens invånarantal och på grund av kommunens geografiska belägenhet. Såväl 
allmänhet som skolor och föreningar framförde att det kunde vara besvärligt att ta sig med 
buss från olika delar i Saltsjö-Boo till Nacka simhall.  
 
Redan då bedömdes den tillgängliga kapaciteten i simhallar för allmänhet, skolor och 
föreningar vara låg utifrån den dåvarande befolkningsmängden. En jämförelse med ett antal 
mellansvenska kommuner visade att flera kommuner bedömde att det behövs en simhall 
med ett generöst öppethållande per 25 000 – 30 000 invånare.  

Allmänhetens behov av en simhall i Saltsjöbaden 
Allmänheten efterfrågar en simhall framför allt under vardagar före kl. 9.00 och efter kl. 
16.30 samt på helger. Antalet besökstillfällen i Näckenbadet har under 2012 och första 
halvåret 2013 varierat med mellan ca 1500 och 3200 besökstillfällen per månad. Under 
första halvåret 2013 har 112 personer köpt någon form av periodkort, därutöver har 2161 
engångsbiljetter och 881 familjebiljetter sålts.  
 
Nacka simhall har högt besökstryck under samma tider och kan endast ta emot en mindre 
del av de som tidigare besökt Näckenbadet.  

Föreningslivets behov av en simhall  
Föreningslivet efterfrågar en simhall framför allt på vardagar före kl 9.00 och efter kl. 16.30 
samt på helger. Under en normal vecka har Saltsjöbadens idrottsförenings simsektion haft 
verksamhet med motsvarande 135 bantimmar. Även Saltsjöbadens idrottsförenings 
kajaksektion har haft viss tid i simhallen för kajakpaddling i bassäng. Saltsjöbadens 
idrottsförening hade 3 223 deltagartillfällen för föreningsverksamhet för åldern 4 – 20 år i 
Näckenbadet under 2012.  

Behov av tid för simskoleundervisning 
För att kunna erbjuda kommunens barn simskola på fritiden i den omfattning som 
efterfrågas behövs det mer bantid än den som kan erbjudas i Nacka simhall. Under en 
normal vecka har 12 simskolegrupper anordnats i Näckenbadet. Simskolan har behov av 
tid i både undervisningsbassäng och i fullstor bassäng. Simskolor på fritiden erbjuds främst 
på eftermiddagar efter 16.30 och på helger.    
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I kommunens gemensamma simskolekö är det för närvarande 172 barn som väntar på att 
få börja i simskola, av dem har ca 20 barn valt Näckenbadet som första alternativ. I regel 
kommer det ca 120 nya barn per månad som önskar en plats i simskolan, av dem är det ca 
20 % som brukar välja Näckenbadet som sitt första alternativ. Den genomsnittliga 
väntetiden är för närvarande ca tre till fyra månader.  

Skolsim  
Enligt skollagen är skolorna ansvariga för att varje elev uppnår målet för simkunnighet. För 
att kunna erbjuda skolor i Nacka tid för idrottsundervisning i simhall behövs det mer 
bantid än vad som kan erbjudas idag. Skolsim sker under vardagar kl. 8.30 – 15.30.  

Tidigare beslut om behov av simhall i Boo 
9 juni 2009 fick kommunstyrelsens arbetsutskott en redovisning av utredningen Behov av en 
simhall i Boo. Den 17 november 2009 beslöt kommunstyrelsens arbetsutskott att 
återremittera ärendet om behoven av en simhall i Boo till stadsledningskontoret för att få 
en samlad redovisning av arbetsläget i både fritidsnämnden och miljö- och stadsbyggnads-
nämnden i frågan om behoven av en simhall i Boo samt ett framtagande av ett förslag till 
beslut i frågan till februari 2010. Den 1 februari 2010 redovisades arbetsläget i frågan för 
kommunstyrelsen. Den 24 oktober 2011 beslutar kommunstyrelsen att notera 
informationen till protokollet.  

Idrotts- och fritidsenhetens bedömning   
Utifrån det underlag som visar hur Näckenbadet nyttjats under 2012 och 2013 samt utifrån 
tidigare utredningar bedömer idrotts- och fritidsenheten att det finns ett temporärt behov 
av en mindre simhall för motionssimning, simskola, skolsim, aktiviteter för barn och 
ungdom och föreningsverksamhet i området eller i dess närhet. Periodvis har Näckenbadet 
varit stängt på grund av störningar i driften (elförsörjning och värme). 
 
I fritidsnämndens strategi för fritidslokaler och fritidsanläggningar bedöms behovet av 
nytillkomna simhallar vara 1-2 under de närmaste 10 åren.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-30 

Yrkanden 
Louise Granath (FP) yrkade, med instämmande av Lars Berglund (M), följande tillägg i 
punkt 1 ” Detsamma gäller behovet av en simhall i Orminge.” 
Samt 
En ny tredje punkt att ” Nämnden begär att Kommunstyrelsen återkommer med 
komplettering avseende en kostnadsberäkning för en tillfällig simhall i Saltsjöbaden eller 
Fisksätra samt anger hur en sådan ska finansieras.”      
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Mattias Qvarsell (S) yrkade att nämnden beslutar följande tillägg  
Punkt 4. ”Fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen stadsutvecklingsutskott att besluta att 
en tillfällig lösning med simbassäng ska ordnas i Orminge till dess att en att en permanent 
lösning med simhall i Orminge är ordnad.” 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
Därefter biföll nämnden Louise Granaths tilläggsyrkande. 
Till sist avslog nämnden Mattias Qvarsells yrkande. 

Protokollsanteckning 
Mattias Qvarsell (s) lät anteckna följande till protokollet 
” Låt inte medborgarna i Saltsjöbaden, Fisksätra och Boo betala kommunledningens 
försummelser. Befintliga simhallar måste hållas efter, så de inte tvingas akutstänga som i 
Saltsjöbaden. Det planerade badhuset i Boo måste byggas, inte förhalas.  
  
Det kanske blir dyrt med en temporär lösning i Saltsjöbaden i väntan på den permanenta 
simhallen, men det är priset för en kommunledning utan ordning och reda på 
fastighetsunderhållet.   
  
Kanske är det temporära badhuset i Boo överflödigt för att planeringen av det permanenta 
är så långt skriden. Bevisa det då. Bygg den. Nu. Men låt det inte ta ett decennium till. 
  
Politiken måste våga se medborgarintresset trots våra egna pinsamma tillkortakommanden. 
Till handling! Sätt spadarna i marken!” 
 
 
- - - - - - 
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§  131 FRN 2013/ 

Politikerinitiativ om helhetsgrepp på fritidspolitiken 
Mattias Qvarsell (s) 

Beslut 
1. Fritidsnämnden noterar informationen om att uppdrag om ridverksamheten och 

jämförelser med andra fritidsaktiviteter har inletts enligt tidigare anmälan i nämnden av 
den 18 september 2013. 
 

2. Utredningen om ridverksamheten planeras att presenteras på fritidsnämndens 
sammanträde den 11 december 2013. 

Ärendet 
Vid fritidsnämndens sammanträde den 15 maj 2013 överlämnade Mattias Qvarsell (S) ett 
politikerinitiativ beträffande önskemål om ”att nämnden på nästa sammanträde beslutar att 
ge idrotts- och fritidsenheten i uppdrag att presentera ett helhetsgrepp om idrottspolitiken, 
i synnerhet ridskoleverksamheten. Vilka behov finns idag? Hur skapar vi ett system som 
ger unga likvärdiga möjligheter att utöva sin fritidsverksamhet? Vilka resurser finns inom 
kommunen idag? Hur använder vi dem? Kan samarbeten utvecklas? Överetablering?”. 
 
Då det konstaterades att politikerinitiativet sammanföll med i övrigt ett bredare politiskt 
intresse om en analys av ridverksamheten i Nacka, beslöt stadsdirektören och natur- och 
fritidsdirektören att en utredning skulle genomföras under hösten 2013. En beskrivning om 
uppdraget anmäldes vid fritidsnämndens sammanträde den 18 september 2013. 
 
Uppdraget som utförs av kommunens samordnings- och utvecklingsenhet, innebär främst 
att analysera och sammanställa information den som tidigare behandlat ridverksamheten i 
Nacka under de senaste 10 åren.  
 
Utredningen ska under vecka 45 rapporteras till stadsdirektören och natur- och 
fritidsdirektören. Därefter planeras en presentation ske till kommunstyrelsen och 
fritidsnämnden i december 2013. 
 
Kostnaderna för utredningsuppdraget belastar kommunstyrelsens budget. 

Bakgrund 
Vid nämndens sammanträde den 15 maj 2013 lämnade Mattias Qvarsell (S) politikerinitiativ 
beträffande önskemål om ”att nämnden på nästa sammanträde beslutar att ge idrotts- och 
fritidsenheten i uppdrag att presentera ett helhetsgrepp om idrottspolitiken, i synnerhet 
ridskoleverksamheten. Vilka behov finns idag? Hur skapar vi ett system som ger unga  
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likvärdiga möjligheter att utöva sin fritidsverksamhet? Vilka resurser finns inom kommunen 
idag? Hur använder vi dem? Kan samarbeten utvecklas? Överetablering?” 

Utredningsuppdrag 
Då det konstaterades att politikerinitiativet sammanföll med i övrigt ett bredare politiskt 
intresse för en analys av ridverksamheten i Nacka beslöt stadsdirektören och natur- och 
fritidsdirektören att en utredning skulle genomföras under hösten 2013 av samordnings- 
och utvecklingsenheten. Uppdragsbeskrivningen anmäldes till fritidsnämnden vid 
sammanträdet den 18 september 2013. 
 
Utredningen ska under vecka 45 rapporteras till stadsdirektören och natur- och 
fritidsdirektören. Därefter planeras en presentation av rapporten till kommunstyrelsen och 
fritidsnämnden. Utredningen ska utgå från de två perspektiven att tillhandahålla 
ridverksamhet och att utöva ridverksamhet, med fokus på barn och ungas behov och 
efterfråga. Utredningen ska även ta upp en jämförelse av hur ridverksamheten ser ut inom 
länet och i landet.  
 
Uppdraget innebär främst att analysera och sammanställa information den som tidigare 
behandlat ridverksamheten i Nacka under de senaste 10 åren. Frågeställningarna är bl a: 
 Vilka förutsättningar, möjligheter och hinder har ridskolor generellt? Och specifikt Nackas 
ridskolor?  

• Jämförelser mellan kommunens subventioner av lokaler och anläggningar för olika 
ridverksamheter och andra fritidsaktiviteter. 

• Hur fungerar ridverksamheten ur ett barn och ungdomsperspektiv? Tillgång och 
efterfrågan, omfattning av ridverksamhet i och omkring Nacka. 

 
Det är också önskvärt att utredningen även behandlar förslag till fortsatt hantering och 
handlingsplan för ridverksamheten i Nacka. 

Ekonomiska konsekvenser 
Kostnaderna för utredningsuppdraget betalas av kommunstyrelsen. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-29 
Bilaga Utredningsuppdrag ridverksamheten i Nacka överlämnad till samordnings- och 
utvecklingsenheten 2013-08-28 

Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet.   
- - - - -   
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  132 FRN 2012/97 

Information om slutrapport av Minfritid.nu 2013 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet 

Ärendet 
Den 17-18 maj 2013 var Nacka kommun medarrangörer till Sverige största fritidsmässa för 
barn, ungdomar och vuxna med funktionsnedsättning. Dagarna innehöll ett flertal prova 
på-aktiviteter och underhållning. Exempel är Mary N`diaye, Scotts, Dogge Doggelito, 
Thomas Fogdö, Teater Sláva, Stora Blå, Olle Waller, Star Wars, karate, hästar, musik, 
gymnastik, segling, basket, fotboll, dans, handboll, rullstolsrugby och mycket mer.  
 
Mässans ledord var direkt fritid, vilket innebär att alla aktiviteter på mässan ska kunna 
erbjuda en fritidsaktivitet direkt, utan omvägar. 
 
Till Minfritid.nu 2013 kom det cirka 3 000 besökare och på mässan fanns 88 stycken 
utställare (föreningar och sponsorer) och prova-på-aktörer som visade upp aktiviteter. 
De totala kostnaderna för Minfritid.nu 2013 uppgick till 430 000 kronor och det 
ekonomiska utfallet visade ett överskott på cirka 35 000 kronor. De största 
kostnadsposterna avsåg artister, scen, teknik och scenografi. 

Budget 
Mässan hade en budget på 465 000 kronor i intäkter inklusive sponsorer, 73 000 kronor 
och överskott från mässan 2011, 112 000 kronor. De totala kostnaderna för 2013 uppgick 
till 430 000 kronor och utfallet visade ett överskott på cirka 35 000 kronor. De stora 
kostnadsposterna avsåg stod artister, scen, teknik och scenografi för.  

Framtid  och inspiration - Minfritid.nu 2015 
Nynäshamn kommun har åtagit sig att arrangera 2015 års Minfritid.nu  
 
Norrorts kommunerna har inspirerats av Minfritid.nu och väljer att från och med 2014 
göra en fritidsmässan med start i Sollentuna. Detta innebär att målgruppen kommer att ha 
tillgång till en fritidsmässa varje år.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-30 
Bilaga Slutrapport Minfritid.nu 2013 

Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet.               
 
- - - - - -                              
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Utdragsbestyrkande 

 

§  133 FRN 2013/19 

Fritidsnämndens investeringar - beslutsuppföljning 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information bekräftande aktuell status för 
Fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/ eller av 
kommunfullmäktige. 
 

Geografiska 
områden 

Projekt 
Typ av objekt 

Status Åtgärd1 

Älta Ridskola 
Källtorp 

Planbesked har godkänts 
av Miljö- och 
Stadsbyggnadsnämnden 

 

   

 Sporthall Planenheten utreder nytt 
program för Älta centrum. 
Även fritidsanläggningar 
ingår i det nya 
programmet och placering 
av ny sporthall.  

Avvaktar beslut om 
planprogram för 
centrum 

    

Sicklaön Kampsportlokal/Skuru Slutbesiktning av 
ombyggnadsarbete:  
2013-11-01 

Invigning 2014-01-
18/19 

Lekplats Tallbacken Upphandling pågår Beslut om 
antagande av 
nämnden 13 nov 

Utegym Sickla  Arbetet pågår 
Aktivitetspark/Duvnäs-
Utskog 

 Arbetet pågår 

   

 
  

                                                 
1 Åtgärder med kursivstil är avvikelse från föregående rapport 
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Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 133 
 

Geografisk 
områden 

Projekt 
Typ av objekt 

Status Åtgärd 

Sicklaön 7 manna och extra 
tränings yta 
konstgräsplan 
Sicklavallen 

 Arbetet pågår 
 

Nacka IP02 
11 manna konstgräs 

Arbete pågår Läggning av 
konstgräs v 44 

    

Saltsjö-Boo Myrsjö IP Projektering för 9 
manna fotbollsplan och 
skolidrott 
Påbörjat 

Förarbeten till 
förfrågningsunderlag 
pågår  

   

Boovallen 
omklädningsrum 

 Godkänd vid 
slutbesiktning, 
invigning i jan/feb 

    

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-10-23 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
 
 
- - - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 134  

Delegationsbeslut Fritidsnämnden 

Beslut  
Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Följande beslut har tagits på delegation 
 
FRN 2013/67 Förändring av upphandling av drift av simhall 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse2013-11-11 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§  135 

Inkomna handlingar Fritidsnämnden 

Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 
 
20130826 Medborgarförslag utegym strandpromenaden Danviksstrand Finnboda 
 Svar 20131101 
 
20131003 Medborgarförslag utegym och basketplan i Älta 
 Svar 20131101 
 
20131003 Boo Hockeys förslag till förbättringar av Björknäs Ishall 
 
20131023 Vem tog beslut att stänga näckenbadet 
 Svar 20131024 
 
20131025 Järla IF FK vill ha ett stöd om 950.000,- kronor för att säkerställa  
 färdigställandet av föreningens klubbstuga på Nacka IP. 
 
20131028 Till cheftjänsteman på Fritid och Kultur samt till Fritidsnämndens  
 ordförande om BOO KFUM, bordtennis 
 
20131104 Verksamhet i Compass Sportryttarklubb per 31 oktober, 2013 
 
20131029 Beträffande upphandling av konsulttjänst Näckenbadet, brev till Anna Magni 
 

Följande Kurser och konferenser har inkommit till Fritidsnämnden 
Idéseminarium om lokala miljömål för Nacka – hur styr vi mot en önskvärd framtid? 
19 november 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2013-11-11 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 
 
 
- - - - - - 
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